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Te agenderen (meerderheids)debatten  
  
Debat over de bescherming tegen bestrijdingsmiddelen (Ouwehand) (minister VWS, 
staatssecretaris EZ en staatssecretaris I&M) 
Aangevraagd: 27 november 2013 

- 18 februari 2014: Kamerbrief ‘Advies Gezondheidsraad risico’s 
gewasbeschermingsmiddelen voor omwonenden’ (Kamerstuk 27858, nr. 230). 

- 19 februari 2014: Geadresseerd tijdens Algemeen Overleg gewasbescherming en 
bijensterfte met de staatssecretarissen van EZ en IenM. 

- 13 oktober 2015: Beantwoording kamervragen van de leden Dikkers en Leenders over het 
bericht ‘Gezondheid boeren bedreigd door pesticiden’ (Vergaderjaar 2015–2016, nr. 272). 

- 20 januari jl.: Algemeen Overleg gewasbeschermingsmiddelen met de staatssecretarissen 
van EZ en IenM. 

- 18 februari jl.: Voortzetting Algemeen Overleg gewasbeschermingsmiddelen met de 

staatssecretarissen van EZ en IenM. 
- 2 maart jl.: Verslag Algemeen Overleg gewasbeschermingsmiddelen. 
- 15 februari jl.: Beantwoording Schriftelijk Overleg gewasbeschermingsmiddelen 

(Kamerstuk 27858, nr. 363). 
- Verschillende Kamerbrieven over de ontwikkelingen omtrent glyfosaat: (Kamerstuk 27858, 

nummers 362, 365 en 366). 

- 23 maart jl.: Beantwoording Kamervragen van de leden Smaling en Van Gerven over het 
bericht dat de Europese Commissie jarenlang te makkelijk nieuwe bestrijdingsmiddelen 
heeft toegelaten door de staatssecretaris van EZ (Vergaderjaar 2015-2016, 2012). 

- 13 mei jl.: Kamerbrief inzake diverse verzoeken inzake gewasbescherming (Kamerstuk 
27858, nr. 365).  

 
Debat over burgerparticipatie (Bergkamp) (minister BZK, staatssecretaris VWS en staatssecretaris 

SZW) 
Aangevraagd: 16 december 2013 

- 6 mei 2014: Kamerbrief 'Aanpak knellende regels vrijwilligers en burgerparticipatie' 
(Kamerstuk 29362, nr. 251). 

- 4 maart jl.: Kamerbrief ‘Stand-van-zakenbrief over de maatwerkaanpak met het oog op het 
nog in te plannen debat burgerparticipatie’ (Kamerstuk 29362, nr. 230). 

 
Debat over het WRR rapport ‘Naar een voedselbeleid’ (Klaver) (staatssecretaris EZ en minister 
VWS) (agenderen na ommekomst van het kabinetsstandpunt) 
Aangevraagd: 7 oktober 2014 

- 30 oktober 2015: Kabinetsreactie op het advies van de Wetenschappelijke Raad voor 
Regeringsbeleid (WRR) (Kamerstuk 31532, nr. 156).  

- 20 mei jl.: Beantwoording 150 vragen naar aanleiding van het schriftelijk overleg over de 

kabinetsreactie op het WRR-rapport ‘Naar een voedselbeleid’ (Kamerstuk 31532, nr. 162).  
 
Debat over het bedrijf Foppen (Smaling) (staatssecretaris EZ en minister VWS) 
Aangevraagd: 16 juni 2015 

- 29 juni 2015: Kamerbrief ‘Situatie bij visverwerkingsbedrijf Foppen, juni 2015’ (Kamerstuk, 
26991, nr. 473).  

- 29 juni jl.: Beantwoording Kamervragen van het lid Dikkers over het opnieuw in de fout 

gaan van visverwerker Foppen (Vergaderjaar 2014-2015, nr. 2730) 
- 24 maart jl.: Beantwoording vragen over het bericht dat de NVWA onvoldoende controleert 

in de voedselketen m.b.t. de ervaringen met de listeriabacterie naar aanleiding van de 
regeling van werkzaamheden d.d. 2 februari 2016. (Kamerstuk, 26991, nr. 478). 

- 8 december 2015: Beantwoording Kamervragen van het lid Dikkers over het gebruik van 
het middel Mucusol door visverwerkers (Vergaderjaar 2015-2016, nr. 821) 

- 15 december 2015: Algemeen Overleg NVWA. 
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Debat over het faillissement van Meavita (Van Gerven) (staatssecretaris en minister VWS) 

Aangevraagd: 3 november 2015 
- 16 november 2015: Kamerbrief inzake het bericht dat de Ondernemingskamer vaststelt dat 

Meavita failliet ging door wanbeleid van de top (Kamerstuk 32012, nr. 34).  
- 17 maart jl.: Geadresseerd tijdens Algemeen Overleg Governance in de zorgsector. 

 
Debat over het bericht dat het Slotervaartziekenhuis verdiende op de productie van heroïne (Bruins 
Slot) (minister VWS) 

Aangevraagd: 11 november 2015 
- 20 november 2015: Kamerbrief inzake ‘Slotervaart verdiende miljoenen met het maken 

van heroïne’ (Kamerstuk 24077, nr. 359).  
- 15 december 2015: Beantwoording kamervragen van de leden van Gerven en Leijten over 

het boek De Kraak van het Slotervaartziekenhuis (Vergaderjaar 2015-2016, nr. 899).  
- 8 maart jl.: Kamerbrief inzake Lijst van vragen: inzake Reactie op bericht ‘Slotervaart 

verdiende miljoenen met het maken van heroine (Kamerstuk 24077, nr. 363).  

- 16 maart jl.: Kamerbrief Slotervaart (Kamerstuk 24077, nr. 365).  
- Op 28 september 2016: AO Verslavingszorg.   

 
Debat over weigering van zorg aan mensen die thuis willen sterven (Agema) (staatssecretaris 
VWS) 
Aangevraagd: 15 december 2015 omgezet in een meerderheidsdebat. (dertigledendebat is op 3 

november aangevraagd) 
- 28 januari jl.: Besproken tijdens Algemeen Overleg Palliatieve Zorg. 

 
Debat over het rapport van de commissie Schnabel over voltooid leven (Rutte) (minister VWS, 
minister V&J) 
Aangevraagd: 4 februari 2016 

- 4 februari jl.: Kamerbrief ‘Aanbieding rapport Commissie van Wijzen’ (Kamerstuk 32647, 

nr. 51).  
- Zoals ik in het AO medische ethiek van 16 februari jl. heb aangegeven is het streven een 

reactie op het rapport nog voor de zomer aan uw Kamer te sturen.  
 
 
Debat over schadelijke chemische stoffen in voedsel (Ouwehand) (staatssecretaris EZ, minister 

VWS) 
Aangevraagd: 10 september 2015 

- 14 oktober 2015: Kamerbrief over artikel in One World Food (Kamerstuk 32793 nr. 200).  
- 23 november 2015: Beantwoording kamervragen van het lid Dik-Faber over de mogelijke 

aanwezigheid van schadelijke stoffen in gerecyclede verpakkingen (26991 nr. 476 en 
aanhangsel Handelingen II 2015/16, nr. 631). 

- 3 maart jl.: Kamerbrief ‘Hormoonverstorende stoffen’ (Kamerstuk 32793 nr. 209). 

- 3 maart jl.: Beantwoording kamervragen van de kamerleden Çegerek en Dikkers over het 
gebruik van hormoonverstorende stoffen in voedingsverpakkingen (Vergaderjaar 2015-
2016, nr. 1752). 

- 19 april jl.: Beantwoording kamervragen van de kamerleden Dijkstra en Van Veldhoven 

over hormoon verstorende stoffen en de relatie met de volksgezondheid (Vergaderjaar 
2015-2016, nr. 2352). 

- 21 juni jl.: Beantwoording kamervragen van het lid Dik-Faber over mogelijk 

kankerverwekkende stoffen in voeding (Vergaderjaar 2015–2016, nr. 2923). 
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Debat over een toename van het aantal verwarde personen (Dik-Faber) (minister VWS, minister 

V&J) 
Aangevraagd: 11 februari 2016; 

- 19 februari jl.: Kamerbrief Tussenrapportage Aanjaagteam verwarde personen (Kamerstuk 
25424, nr. 304). 

- 2 mei jl.: Kamerbrief ‘Reactie tussenrapportage aanjaagteam verwarde personen’ 
(Kamerstuk 25424, nr. 312). 

- 8 april jl.: Beantwoording kamervragen van de leden Kooiman en Leijten over het bericht 

dat de overlast van verwarde personen de pan uit rijst (Vergaderjaar 2015-2016, 2252). 
- 26 mei jl.: Algemeen Overleg GGZ. 
- 12 mei jl.: Kamerbrief ‘Voortgang uitvoering maatregelen in vervolg op rapport Commissie 

Hoekstra (Kamerstuk 29279 nr. 320). 
- Uw Kamer ontvangt voor het zomerreces de tweede voortgangsrapportage van het 

aanjaagteam verwarde personen. 

 

Debat over gevangenen die medische gegevens verwerken (Bruins Slot) (minister VWS, minister 
V&J) 
Aangevraagd: 2 maart 2016 

- 16 maart jl.: Kamerbrief inzake het bericht 'Gevangenen kregen gevoelige patiëntgegevens 
onder ogen’ (Kamerstuknummer 31765 nr. 196).  

- 4 april jl.: Beantwoording kamervragen van het lid Leijten over patiëntgegevens op straat 

(Vergaderjaar 2015-2016, 2172). 
- 5 april jl.: Beantwoording kamervragen van het lid Voortman over privacy in de zorg 

(Vergaderjaar 2015-2016, 2203). 
- 12 april jl.: Beantwoording kamervragen van de leden Oosenbrug en Van Dijk over 

privacyschending door ziekenhuizen (Vergaderjaar 2015-2016, 2275). 
- 21 juni jl.: Kamerbrief inzake reactie op het bericht dat de Privacywaakhond (drie) 

ziekenhuizen op de vingers heeft getikt (Kamerstuk 31765, nr. 211).  

- 29 juni jl.: Algemeen Overleg gegevensuitwisseling 
 

Debat over maatwerk in de zorg (Potters) (staatssecretaris VWS) 
Aangevraagd: 29 maart 2016 

- 18 mei jl.: In de procedurevergadering is besloten om dit verzoek van het lid Potters 
samen te voegen met het debatverzoek van het lid Keijzer over het NOS bericht van 18 

mei ‘Kwetsbare zorgvrager kan het écht niet zomaar zelf’.  
- 8 juni jl.: Algemeen overleg Wmo.  
- De vaste commissie voor VWS heeft een reactie van de staatssecretaris gevraagd. Deze 

reactie zal voor de zomer aan uw Kamer worden verstuurd.  
 
Debat over onderhandse zorgcontracten in de thuiszorg (Leijten) (staatssecretaris VWS) 
Aangevraagd: 11 april 2016 

- 14 april jl.: Kamerbrief over onderzoek governance bij Zorggroep Alliade (Kamerstuk 
23235, nr. 145). 

- 29 april jl.: Kamerbrief Onderzoek naar Zorggroep Alliade (Kamerstuk 23235, nr. 149) 
- De uitkomsten van het onderzoek naar Zorggroep Alliade ontvangt uw Kamer nog voor de 

zomer.  
 
Debat over 38 kinderen die onwettig in een gesloten jeugdinstelling zitten (Bergkamp) 

(staatssecretaris VWS) 
Aangevraagd: 26 mei 2016 
 
 
Debat over meer doden door de Q-koortsepidemie (Thieme) (staatssecretaris EZ, minister VWS) 
Aangevraagd: 31 mei 2016 

- 21 juli jl.: Beantwoording kamervragen van het lid Dekken over het feit dat er veel meer 
doden door Q-koorts zijn gevallen dan gedacht. 

 
Debat over ziekenhuizen die medische missers verzwijgen (Otwin van Dijk) (minister VWS) 
Aangevraagd: 30 mei 2016 

- 6 juni jl.: Kamerbrief inzake het bericht dat ziekenhuizen medische missers verzwijgen 

(Kamerstuk 31016 nr. 95). 

- 30 juni jl.: Beantwoording kamervragen van het lid Klever over de doofpotcultuur bij 
medische missers (Vergaderjaar 2015-2016, nr. 3033) 
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Te agenderen dertigledendebatten/ interpellaties 
 
 
Dertigledendebat over een patiëntenstop in de thuiszorg (Keijzer) (staatssecretaris VWS)  
Aangevraagd: 24 september 2015 

- 15 oktober 2015: Reeds geadresseerd tijdens AO Wijkverpleging. 
 

Dertigledendebat over de regeldruk in de zorg (Keijzer) (minister en staatssecretaris VWS) 
Aangevraagd:19 november 2015 

- 3 december 2015: Kamerbrief ‘Voortgangsrapportage Kwaliteit’ (Kamerstuk 31765 nr. 
153).  

- 6 april jl.: Kamerbrief Voortgang ‘Het roer gaat om’ (Kamerstuk 33578 nr. 22). 
- 22 april jl.: Kamerbrief ‘Resultaten van het Jaar van de transparantie’ (Kamerstuk 32620 

nr. 168).  

- 8 juni jl.: Kamerbrief Bekostiging wijkverpleging 2017 (Kamerstuk 34104-128). 
- 15 juni 2016: Kamerbrief Meer tijd voor zorg: merkbaar minder regeldruk, (kamerstuk  

29515, nr. 388).  
 
Dertigledendebat over plannen om de mogelijkheden voor het PGB in te perken (Agema) 
(staatssecretaris VWS) 

Aangevraagd: 25 november 2015 
- 7 december 2015: Kamerbrief inzake de aanpassingen in het pgb beleid van gemeente 

Almere (Kamerstuk 25657 nr. 224). 
- 7 december 2015: Beantwoording kamervragen van het lid Bergkamp over over informele 

zorg en persoonsgebonden budgetten (Vergaderjaar 2015–2016, nr. 827.  
- 10 december 2015: Algemeen Overleg Voortgang trekkingsrechten pgb. 
- Tevens besproken tijdens meerdere AO’s over Wmo, Wlz en pgb. 

 
Dertigledendebat over verwarde huurders die voor overlast zorgen (Bashir) (minister W&R, 

minister VWS) 
Aangevraagd:15 december 2015 

- 3 februari jl.: Kamerbrief over overlast door verwarde huurders, door de minister voor 
WenR, mede namens de staatssecretaris van VWS (Kamerstuk 29453, nr. 415).  

 
 
Dertigledendebat over de MRSA-bacterie (Thieme) (minister VWS, staatssecretaris EZ) 
Aangevraagd: 4 februari 2016 

- 9 maart jl.: Kamerbrief inzake het bericht dat de MRSA-bacterie bij 63% van de 
varkensboeren voorkomt (Kamerstuk 29683, nr. 206). 

- 10 maart jl.: Algemeen Overleg antibioticaresistentie en dieren.  

- Voor het zomerreces 2016 zullen de staatssecretaris van EZ en ik u informeren over het 
vervolgbeleid rond de aanpak van antibioticaresistentie in de dierhouderij.  

 
 

Dertigledendebat over het rapport van de Kinderombudsman over jeugdinstellingen (Bergkamp) 
(staatssecretaris VWS, staatssecretaris V&J) 
Aangevraagd: 16 februari 2016 

- 12 april jl.: Kamerbrief Beleidsreactie rapport ‘Neem mij(n klacht) serieus!’ van de minister 
van VenJ en de staatssecretaris van VWS (Kamerstuk 31839, nr. 509).  

- 14 april jl.: Algemeen Overleg justitiële jeugd.  
 
 
 

Dertigledendebat over tariefverschillen bij de inkoop van zorg door gemeenten (Keijzer) 
(staatssecretaris VWS) 
Aangevraagd: 24 maart 2016 

- 14 april jl.: Reactie op verzoek van de leden Keijzer en Agema inzake over het bericht 
‘Enorme tariefverschillen Wmo-voorzieningen’ (Kamerstuk 29538 nr. 212).  

- Voor het zomerreces volgt een brief aan uw Kamer over onder andere de verschillende 

acties die de afgelopen periode samen met de VNG, het CAK en cliëntenorganisaties zijn 

ondernomen om de informatievoorziening met betrekking tot de eigen bijdrage te 
verbeteren en te vereenvoudigen. 
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Dertigledendebat over 18-plussers met verstandelijke beperkingen (Keijzer) (staatssecretaris VWS) 
Aangevraagd: 14 april 2016 

- 22 juni jl.: Kamerbrief over het nieuwe jeugdstelsel, waarin in wordt gegaan op het 
verzoek van het lid Keijzer om een overzicht en analyse van het juridisch instrumentarium 
om voor deze jongeren hulpverlening te verplichten (Kamerstuk 31839, nr. 524).  

- Voornoemde voortgangsbrief staat gepland voor het Algemeen Overleg Jeugdhulp van 30 
juni jl. 

 
 
Dertigledendebat over het bericht dat De Lelie zorggroep stopt met wijkverpleging in Zwolle en 
Amersfoort (Keijzer) (staatssecretaris VWS) 
Aangevraagd: 26 april 2016 

- 13 mei jl.: Kamerbrief inzake het terugtrekken van de Lelie zorggroep uit Zwolle en 

Amersfoort (Kamerstuk 23235, nr. 150). 

 
 
Dertigledendebat over de rechtspositie van burgers na de overgang van de zorg naar gemeenten 
(Keijzer) (staatssecretaris VWS) 
Aangevraagd: 17 mei 2016 

- 16 juni jl. Kamerbrief inzake het bericht ‘Het recht van tafel geveegd’ (Kamerstuk 34477, 

nr. 2). 
- 19 mei jl.: Besproken tijdens Algemeen Overleg decentralisatie Wmo  

 
 
Dertigledendebat over de regionale spoedeisende zorg (Bruins Slot) (minister VWS) 
Aangevraagd: 24 mei 2016 

- 24 mei jl.: Mondelinge vraag van het lid Leijten over de brandbrief van de ambulancezorg, 

dat ze niet terecht kunnen op de dichtstbijzijnde spoedeisende hulpposten. 
- 6 juni jl.: Kamerbrief inzake het bericht 'Brandbrief regionale spoedzorg - de rek is eruit' 

zoals toegezegd tijdens het vragenuurtje op 24 mei jl. en conform het verzoek van het lid 
Bruins Slot dat is gedaan tijdens het ordedebat van 24 mei jongstleden. (Kamerstuk 29247 
nr. 224) 

 


